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Verslag Algemene Leden Vergadering  

Energiecoöperatie Noordseveld  
29 november 2022       
 
Aanvang 19.30 uur 

Locatie: De Brinkhof te Norg 
 
Aanwezig: 

Reinier Bruil, Wim Verkaik, Wietze de Wind, Ingrid Dellemann, Hilly Teppen, Agnes 
Hartsema, Frans Groenewegen, Caroline Warmerdam, Ada Laverman, Hans Barelds, 

Holke Dijkman, Erdem Kanma, Gerrit Nijboer, Otto Groenewold, Frits Lentink, Fokke de 
Jong, Carla Appelboom, Sietze de Jong, Bouke van der Velde, Klaas Dolsma, Tjitte de 

Jong, Paul Spoormens, Vincent Vroom, Geert Helder, Kaylee Stol; Janny van der  
Heijden, Richard Ton, Susanne Ton, Jeroen Niezen, Huib de Langen, Gerard Offringa en 
Herman Cock 

In totaal 32 leden. 
 

 
1. Opening en vaststellen agenda 
Agenda wordt vastgesteld 

 
2. Verslag vorige vergadering,  ALV 2 juni 2022. 

Paar redactionele aanpassingen. 
Verder verslag ALV 2 juni 2022 goedgekeurd en vastgesteld 
 

3. Mededelingen   
Richard: onze nieuwe website is in de lucht. Ziet er beter uit en wordt inmiddels ook al 

goed bezocht. 
Richard wijst de leden op de vacature voor een bestuurslid communicatie dan wel 
iemand die bestuur op dit onderwerp willen ondersteunen. 

 
4. Stand van zaken projecten. 

Noordseveld op Rozen (NoR) 
Gerard meldt dat het project NoR niet echt goed van de grond is gekomen. Er is één 
project gerealiseerd, ruim 400 zonnepanelen bij zwembad Peize. Er is veel aan de hand 

in de energiemarkt en dat maakt dat het concept van NoR niet goed aansluit bij 
behoefte in de markt.  

Er spelen financiële problemen o.a als gevolg van achterblijvende teruggave belastingen 
en de lening van € 1,0 mln. Inmiddels is besloten de lening met SvN te beëindigen op 
het opgenomen bedrag van € 71.521,- na dat is gebruikt voor het zwembad Peize.  

Het contact in het bestuur van NoR met de penningmeester van NoR loopt stroef dus 
dat heeft ook niet geholpen. 

Inmiddels heeft het bestuur van NoR haar taken neergelegd en ECN verzocht deze over 
te nemen. Dit besluit van het bestuur van NoR zal in de ALV van NoR op 8 december 
formeel door de leden van bekrachtigd moeten worden. 

Jeroen geeft aan dat ECN bereid is het werk van NoR over te nemen mits de ALV van 
NoR daarmee instemt. De opbrengsten van de zonnepanelen bij het zwembad Peize zijn 

momenteel voldoende voor de dekking van de kosten (met name rente en aflossing 
lening) van NoR. Dus financieel risico voor ECN lijkt daarmee beperkt. 

Fokke vraagt waarom beide coöperaties niet in elkaar geschoven kunnen worden. 
Jeroen: die optie nemen we mee bij het vervolgproces. 
In de ALV van ECN in het voorjaar zullen we de actuele nieuwe situatie schetsen en 

zonodig besluiten voorleggen. 
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Stand van zaken HALO. 
Klaas Dolsma schetst kort de situatie. Record productie dit jaar; 12% boven de 

begroting. Dat samen met de record stroomprijzen gaat ook leiden tot record opbrengst 
en overwinst. Naar verwachting meer dan € 100.000,- overwinst. Over de besteding 

gaan we later deze vergadering nog spreken. 
We hebben wel een reserve omvormer aangeschaft. Deze gaan wel eens stuk en dat 
leidt dan tot productieverlies. En dat is zonde. ALV ondersteunt deze aanpak. 

Verder meldt Klaas dat de aansluiting van HALO op het net overcapaciteit heeft. Dat 
betekent dat je eventueel nog meer productie kan realiseren. Daarover is Klaas in 

gesprek met de NAM over welke opties daar zijn. NAM wil hier actief in meedenken. 
Vincent vraagt of je met deze overcapaciteit nog iets kan doen met zon op daken. Klaas 
geeft aan dat dat praktisch niet echt iets kan opleveren. Zon op dak is niet in de buurt 

van HALO. 
 

Plan Zuidvelde. 
Jeroen: realisatie plan zonnepark Zuidvelde blijft weerbarstig. 
Gemeente wil in principe wel de 3 plannen honoreren. Er spelen nu weer stikstof 

problemen in relatie tot de bouwfase.  
Maar de vereiste Natuurvergunning ivm ganzen kan ook nog roet in het eten gooien. 

Jeroen: wij gaan nog steeds uit van 50% lokaal eigendom. Plan gebr. Jansen voldoet 
daar niet aan. Gemeente steunt ons mbt 50% lokaal eigendom. Gemeente wil lokaal 
eigendom afdwingen bij gebr Jansen met instellen van zogenaamd Omgevingsfonds. 

Plannen worden in januari 2023 naar verwachting in gemeenteraad besproken.  
Reinier vraagt hoe de plannen worden behandeld in de raad. Jeroen antwoordt dat de 3 

projecten in één besluit aan de raad worden voorgelegd. 
Indien gemeenteraad instemt dan moet provincie nog Natuurvergunning afgeven. 
Bouke: we zouden veel meer moeten benadrukken bij lokaal eigendom stroom ook 

lokaal terecht komt. Dat is bij commerciële partijen niet het geval. 
Jeroen: eens. HALO geeft aan dat lokaal eigendom initiatief prima werkt. 

We blijven alert op de ontwikkelingen. 
 
Energieke buurten. 

Richard: we hebben een uniek samenwerkingsverband met  de gemeente in het 
Projectbureau. Deze ondersteunt oa bij de energieke buurten in Peize/Kortland, 

Roderwolde en Norg-West. 
De buurten zijn verschillend van elkaar. Elk van de initiatieven probeert te komen tot 

plannen over besparing en zo mogelijk (individuele ) energieproductie. 
Daarnaast wordt onder de vlag van het projectbureau ook sturing gegeven aan de 
energiecoaches en warmtescanners. 

De vraag hiernaar is nog steeds groot. Richard geeft aan dat hij erg blij is dat er weer 
nieuwe scanners (thermografen) en coaches zijn opgeleid zodat we weer volle bak aan 

de slag kunnen. 
Wietze vraagt of er nog meer energieke buurten komen. Jeroen: dat kan natuurlijk 
altijd, alleen qua ondersteuning vanuit ECN is dat nog best lastig te regelen. 

 
Tot slot vraagt Klaas hoe het staat met de plannen bij Matsloot. 

Jeroen: daar zijn wij meer indirect via milieuorganisaties bij betrokken. Commerciële 
partij Powerfield is daar plannen aan het maken maar die heeft geen boodschap aan 
lokaal eigendom cq samenwerking met ECN. 

We wachten daar de (gebiedsvisie)ontwikkeling af. 
 

5. Begroting ECN 2023. 
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Toelichting penningmeester Huib: de begroting is in lijn met de realisatie 2022. Geen 

echte afwijkingen of bijzonderheden zijn te melden. We zijn nog steeds een financieel 
gezonde coöperatie met een forse reserve van € 70.000,- 

ALV stemt unaniem in met de begroting ECN 2023. 
 

HALO begroting 2023. 
Klaas zoals eerder in de vergadering gemeld is er voor 2023 ook vrijwel zeker sprake 
van een overwinst. Mogelijk komt dat uit op meer dan € 80.000,-. 

Bouke vraagt waarom EvO de markttarieven hanteert, dat zou toch lagere tarieven 
kunnen zijn gezien de overwinsten. Klaas: voor Halo is een contract van 16 jaar tegen 

marktprijzen afgesproken. Eventuele overwinst kan zo door de ALV (en niet EvO) 
worden bestemd aan duurzame doelen in de hele gemeente Noordenveld. Een doel (zie 
ook verderop) kan zijn om klanten een lagere stroomprijs te bieden.  

Jeroen antwoordt dat de overheid maximum tarieven gaat voorschrijven voor 
energieproducenten dus mogelijk ook voor Halo.  

 
Stand van zaken begroting HALO 2023 wordt verder voor kennisgeving aangenomen. 
 

Vervolgens gaan we met elkaar aan de slag met de opties voor mogelijke besteding van 
de overwinst 2022 van HALO( plm € 100.000,- naar verwachting).  

Aan alle aanwezigen wordt een velletje met 10 stickers met 1 t/m 10 punten erop 
uitgedeeld, die te verdelen zijn over de 14 opties voor de besteding van de overwinst 
van HALO. 

 
Er zijn door bestuur 14 mogelijke bestedingsopties opgesteld. 

1. Doneren aan fonds voor energiearmoede samen met gemeente ( zoals Tynaarloo) € 
50.000,-. 
2. Korting 10cent/KWh op Noordenveldse stroom voor alle Noordeveldse klant EvO; € 

40.000,- 
3. Subsidie voor woningisolatie bijv € 500 voor 100 woningen 

4. Subsidie voor aanschaf warmtepomp van € 500 voor 100 woningen 
5. Inhuur communicatie specialist voor € 5.000,- 
6. Inhuren klussencoördinatie/FIX brigade + materialen € 50.000,- 

7. Investeren in Zon op Dak ( bedrijven en instellingen) € 30.000,- ( rest via bank oid) 
icm lokale Elsun en AFS. 

8. Businesscase Zon op Land tbv uitbreiding HALO max € 10.000,- 
9. Businesscase Groen gas ( oude NAM-leiding, samenwerking met boeren) max € 

10.000,- 
10. Businesscase windmolens max € 10.000,- 
11. Businesscase opslag ( batterij, waterstaf bij ZP Zuidvelde 

12. Businesscase openbare laadpalen  en deelauto’s max € 10.000,- 
13. Verkenning Warmtenet icm geothermie, TEO,PVT max € 10.000,- 

14. Reservering voor camerabewaking HALO € 20-40.000,- 
 
 

 
De Top 5 daaruit wordt: 

1.   Doneren aan fonds voor energiearmoede samen met gemeente ( 212 punten) 
2.   Investeren in Zon op daken ( bedrijven en instellingen) max €30.000,- liefst icm 
met lokale bedrijven Elsun en AFS  (186 punten) 

3. Businesscase Opslag (batterij, warmte of waterstof) o.a. bij ZP Zuidvelde (180 
punten) 

4. Korting 10/KWh op Noordenveldse stroom voor alle Noordenveldse klanten bij EvO 
(140 punten) 
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5. Businesscase Groen Gas (oude NAM leiding, samenwerking met boeren) max € 

10.000,- (109 punten) 
 

Jeroen mooi proces met elkaar. Geeft goed inzicht in onze beelden. We gaan deze opties 
nu verder uitwerken en komen in de voorjaars ALV hier op terug. 

 
6. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 

Jeroen dankt de aanwezig voor hun aanwezigheid en actieve inbreng en sluit de 
vergadering. 

 
 

Presentatie Groen Gas  

 
Na de ALV geeft Bouke van der Velde een zeer informatieve lezing over groengas.  

Plannen om als ECN daarin te participeren worden verkend door Bouke. Interessante 
ontwikkelingen welke via bestuur zullen worden gevolgd.  

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 


